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Gedurende dit verslagjaar vras het bestuur als volgt sanengesteld:
C.Post-voorzitteroJ.L.Siebenga hela.as 1 maand penningmeester door
Zijn overlljdenrH.Bijlsma-secretarisrR KlinkeroJ,v.d.Bos, A.E, de Vries
en Y.Roelevink 1ed.en.
í\n A Áanami.an vlerd de ijsclub en Oranjewoud geconfron'ueer'C- met het
overlijden van Jelle Siebenga.Aan hem heeft de ijscl-ub een zeer ge-
waardeerd bestuurslid verloren die duidel{k een sternpel heeft gedrukt
op de ontvrikkeling van de ijsclub.Jelle heeft zLeh meer den 25 jaar
ingezet als nenningmeester van onze club*Op 13 december vond onder
grote belangstelling Jellets teraa,rdebestelling plaats.
Na. overleg binnen het bestuur r.rerd besloten dat de voorzitter het
penningraeesterschap tijdelijk zal vêrzorgen.
Op de algemene vergaderlng van 6 noveraber waren slechts 16 leden
aanwezig.De I{r. J.L.Siebenga stelde zich herkiesbaarrma.ar de

ï[r. G.Koopman trad af als bestuurslid.0p de vergadering was geen

bestuurskandidaat aa-nwezÍg zodat het bestuur Y.Roelevink heeft
gevra.agd voor een bestuursfunctie.Fet batig saldo was het afgelopen
jaar f llL16r16 wat na-tuurlijk weer mede ontstaan is uit de verhuur.
E'ind november begon het te vriezen en op 5 december kon de ba-an

gedeeltelijk geopend rryorden.Onder ideale omstandigheden kon er
geschaatst r,rorderr*Om 4 uur moesten de mensen va-n de baa.n worden ge-
haaldoomdat het te gevaarlijk werd.Ilelaa.s was dit de eerste edde

laatste keer dat er dit winterseizoen geschaatst kon vrorden op de

baan.
De kaartverkoop voor de feestavonden op 19 januari viel iets tegen.
Voor de eerste avond liuaren er'170 kaarten verkocht en voor d-e tvteede

avond slechts 12O stuks.ïlet is nog niet vaak voorgekomen dat er voor
de tvreede ervond minder haarten vrerden verkocht dan voor de eerste
avond.De eerste feestavond op 27 ja.nua,ri was bijna uj-tver"kocht.
I'Doarpsrountetr uit Rottum speelde het bl-ijspel rtNet te betelJen satn
leadjitterrwa.t bijzonder i.n de sma.ek rriel,tlelaas liet d-e toneelploeg
zo rlu en dan een steekje vallen.De muziek werd verzorgd door het
da.nsorkest rrDe Specialstt. Naar mijn mening een geslaagde avond.
De tvreede feestavond op 17 februari v,'erd toch nog bijna" door 200
personen bezocht.H-et iJHf,zumer Toanieltf speefe het stuk ttDe Magnetronrr,
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Een stuk met kolder en realiteitnzodat ieoer aan zijn trekken ku'am.
rrDe Speci s.f gtt zorgden inrederom \roor de muziek,
ïIet aantal leden opgegeven aan de K.1\ï.S.B. voor het jaar 1989-1990
is 407 led.en geweest.0n l g april waren er in het clubgebou_vi 2 jongens
die gelukkig betrapt werden door een bestuurslid.lÀIel waren de heren
door het plafond gezakt rzodat, er een behoorlijke schade was ontstaan.
De door de bestuurslecien benaderde Mevr. Otten en de Hr Jansma hebben
positief gereageerd om zitting te nemen in het bestuur.
De boottocht op 10 jun:i met het bestuur trof niet bijzonder mooi tri/eer,
rnaar het'was toch droog.Alleen ons bestuurslid A.E. de Vries hield
het nj-et droogrorndat hij van boord viel.Toch vras het een zeer aeslaagde
tocht met de boot van Sjollie en Ja.n.
De fietstocht op 13 juni ís bijzonder.goed" gesla.agd rnet prima fietsvreer.
Àan de 25 I:3r' d.eden er 12A deelneners sree en ê.Ê.11 Ce 50 KIï 42 C.eelneners.
Onder d.e deel neiners ïíe"r-en 34 Led.en.
Een delegati e van het bestuur heeft een gespretr< geha.d rnet d.e 1{r. de
Vrj-es van V.R*0.li. Iïeerenveen wat betreft rijksi','e5 j2.He+, pra.n tu-ssen
I{.veen-zuid" en de rotonele i-s nog niet gereed.Dit zal vtaa.yschijnlijk
1992 v,rorclen, ITet bestuur heeft d-e ïír. de Vr':!.es verzocht om de ijsbaan
te plannen Ín de bocht van de afrit y1aa.T Oranjewoud.. Wanneer het
defj-nitieve plan kla.afs in 1992 kunnen rie a.}<tÍe onclernenenrindien
er niet eê-n onze wensen wordt vo-l-d-a.an.

ïfet clu"bgeboulv is voorzien van betere neubels en eeri. k,"l-euren-TV en

l"e de a.fgelopen zonieï' 20 lveken verhuurd gerueesi lvat ecn bruto opbrengst
geeft va.n f45OOr-. lrIog nooit 1s het clu"ogebouvr zolang verhuurd, gelvees:t.
De huurders v!'aren zeer tevreden.Eés echtpaar is zelfs 6l''reken gernreest,
Na een ad"vertentÍe in de H.voên,rconra.nt om kaarten te bestellen voor
de IV.K. in fhialfrï.res de aeJ;rrrea.S zo groot da.t rie kaa.r'ten ne. loting
toegekend konden worclenrzodat heel- wat leden teleurgesteld rnoesten
vrorc;-en.

0p de laa.tst gehcudeu bestL;,rlrcgergadering stelde. de Hr À.8. deVries
zich niet herkies a,ar en treed-t de ï{r, C.Post uit het bestuur ïíegens
verhuizíngrzodat er drie nieu.u,.e bestuursleden moeten konen.
De feesta..ronden voor de lionendel,;inter zullen gehoud-en i','orden op 26

ianua.ri en oï 16 februa:'j..De algeruene jaa.rverge.d-eri-ng za.l word.en
gehouden op 1lg novernbe:.'in llfropenfeuna.tt. ï{openrl da.t,,vij de komende
vrinterperiode de schaatsen lreer uit het vet Èunnen halen en dan de
besch-ikliing hebben Over een r:nl I adi r Lecf,gg3.


